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Využití poznatků a informací získaných ze studia  a z praxe:

Kontrola plagiátorství vykazuje 0 podobných dokumentů. Nejedná se tedy o plagiát.

Jedná se o velmi rozsáhlou BP, což je dáno především počtem typů vozidel, které bylo potřeba v práci zpracovat. Student všechny typy 

vozidel osobně vyhledal a zdokumentoval. Na základě hloubkové analýzy definoval více než 20 typů vozidel, které národní dopravce 

používá na linkách objednávaných MD ČR. Stěžejním výstupem pak jsou tabulky, které ukazují nasazení jednotlivých vozidel na linkách a 

plnění standardů MD ČR jednotlivými typy vozidel. Ve svém návrhu pak rozdělil vozidla do tří skupin, na základě nichž by mělo do 

budoucna dojít k unifikaci vybavení vozidel tak, aby došlo ke snížení počtu typů.

Jaký vliv bude mít nástup nových dopravců od prosince 2019 na počet typů vozidel objednávaných MD ČR?


